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vAš DOPIS Čj:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/O4634/2024

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E-MAIL: helenagrycova©praha21 .cz

DATUM: 15.03.2024

Věc: Zápis z iednání Komise vzdělávání a výchovv. ze dne 11.3.2024

Místo konání:

Malá zasedací místnost úřadu MČ Praha 21

Přítomní:

Ing. Lucie Ponicová

Mgr. Yvona Trčalová

Mgr. Libor Skala

Mgr. Iveta Průšová

PhDr. Veronika Havelková, Ph.D.

Tomáš Buřil

Omluveni:

Mgr. Lucie Doležalová

Hosté:

Ing. Michal Hazdra

Program:

1) Zápisydo ZŠ + MŠ / školní rok 2024/2025

MŠ— kolik bude volných míst pro nově příchozí děti

- ZŠ— kolik žáků podávalo přihlášky na víceletá gymnázia a konzervatoře

- ZŠ — jakýje plán na počet otevření klasických 1. tříd, kolik dětí se bude

přijímat do Montessori tříd (1. ročník), kolik dětí se bude přijímat do

speciální třídy Svět vzdělání- celkový počet volných míst v 1 . třídách

— ZŠ — počet žáků 9. ročníků (odcházející)

- MŠ + ZŠ — podmínky přijímacího řízení

2) ZŠ Speciálnítřídá — informace o situaci s ní

3) ZŠjídelna — novinky
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4) KiVa — novinky programu a případné výstupy/hodnocení?

5) informace pro členy komise o dalším fungování detašovaného pracoviště MŠ

Sedmikráska.

6) Různé

Průběh jednání:

Jednání Komise vzdělávání a výchovy zahájila v 17:00 hod její předsedkyně pí Ponicová.

Seznámila členy a hosty komise 5 body programu.

1) Zápisy do zš + MŠ / školní rok 2024/2025

* MŠ — kolik bude volných míst pro nově příchozí děti

1.MŠ Čentická - 15 volných míst

MŠ Sedmikráska - 30 volných míst

MŠ Rohožník - 20 volných míst

MŠ Sluníčko - 30 volných míst

* ZŠ — kolik žáků podávalo přihlášky na víceletá gymnázia a konzervatoře

Celkem podalo přihlášky na víceletá gymnázia a konzervatoře 45 Žáků.

* ZŠ — jaký je plán na počet otevření klasických 1. tříd, kolik dětí se bude přijímat do

Montessori tříd (1. ročník), kolik dětí se bude přijímat do speciální třídy Svět vzdělání —

celkový počet volných míst v 1. třídách

Ve školním roce 2024/2025 ředitel ZŠ plánuje otevřít 4 x 1. třídy s klasickou výukou. Do

Montessori tříd (1. ročník) bude škola přijímat 21 žáků. Nově bude otevřena jedna třída

Světa vzdělání o celkovém počtu 24 Žáků. Do této třídy se můžou hlásit pouze děti, které

prošly talentovými zkouškami.

Celkový maximální počet míst v 1. třídách pro školní rok 2024/2025 je 136 včetně žáků,

které by naplnily speciální třídu zřízenou podle §16, určenou pro maximálně 8 žáků.

Škola dále disponuje přípravným ročníkem pro až 13 dětí. Přijetí dětí do přípravného

ročníku a třídy dle š16je možné až po konzultaci se školním poradenským pracovištěm.

* ZŠ — počet žáků 9. ročníků (odcházející)

Z 9. ročníků bude v letošním školním roce odcházet celkem 113 žáků.

* MŠ + ZŠ- podmínky příjímacího řízení

Kritéria pro posuzování žádostí o přijetí dětí k předškolnímu vzdělávání v MŠ přikládám

přílohou.

Kritéria pro přijetí k základnímu vzděláváníje následující:
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1. Děti, kterým byl v loňském roce udělen odklad školní docházky ze školského obvodu

Újezd nad Lesy.

2. Děti s místem trvalého pobytu v Újezdě nad Lesy.

3. Sourozenci žáků naší školy.

4. Ostatní

Povinná školní docházka začíná počátkem školního roku, který následuje po dni, kdy dítě

dosáhne šestého roku věku, pokud mu není povolen odklad.

Dítě, které dosáhne šestého roku věku v době od září do konce června příslušného

školního roku, může být přijato již v tomto školním roce, je-li přiměřeně tělesně i

duševně vyspělé a požádá-li o tojeho zákonný zástupce.

Podmínkou přijetí dítěte narozeného v období od září do konce prosince je také

doporučujícívyjádření školského poradenského zařízení.

Podmínkou přijetí dítěte narozeného od ledna do konce června je doporučující vyjádření

školského poradenského zařízení a odborného lékaře, která k žádosti přiloží zákonný

zástupce.

2) ZŠ Speciální třída — informace o situaci s ní

Plán ředitele ZŠ otevřít vpříštím školním roce speciální třídu podle §16 i nadále trvá.

Třída je plánovaná pro maximálně 8 žáků. Vsoučasné chvíli zaměstnanci ZŠ provádí

průzkum na MŠ ohledně počtu potenciálních dětí, které by splňovaly kritéria pro

zařazení do této třídy. Třída bude určena pouze pro žáky slehkým mentálním

postižením a primárně pro děti z Újezdu nad Lesy.

3) ZŠjídelna — novinky

Ředitel školy informoval členy komise o koupi 8 nových stolů a 32 Židlí do školníjídelny.

Kapacita jídelny na 2. stupni se tak navýšila a nyní proběhne monitorování, zda toto

navýšení situaci zlepší. Od příštího školního roku má ředitel ZŠ dále v plánu posunout

velkou přestávku na dřívější čas, to je po 2. vyučovací hodině. Některé třídy chodí na

oběd již po 4. vyučovací hodině, a tak se tím stravování žáků v průběhu dne lépe časově

rozvrhne.

4) KiVa - novinky programu a případné výstupy/hodnocení?

Včervnu 2024 proběhne testování programu KiVa, výstup bude kdispozici vzáří.

Z běžného provozu jejiž nyní patrné, že KiVa tým funguje a daří sejim odchytávat a řešit

problémové situace. Nejčastěji se řeší lehčí formy šikany, národnostní spory aj. Dále je

patrné, že problémy, které se řeší ve 4.-5. ročnících se již více přibližují problémům

starších žáků 2. stupně. Nově bude KiVa tým rozšířen o další 2 členy, a to o učitele

z Montessori tříd a o učitele z přístavby v Čentické ulici.
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5) Informace pro členy komise o dalším fungování detašovaného pracoviště MŠ

Sedmikráska.

Tajemnice komise informovala členy komise o tom, že smlouva na pronájem budovy, ve

kteréje provozované detašované pracoviště MŠ Sedmikráska, byla prodloužena o 1 rok,

tj. do konce června 2025. Pro školní rok 2025/2026je v plánu mítjiž hotovou novou třídu

v hlavní budově MŠ Sedmikráska a mít tak celou školku vjedné budově.

6) Různé

Tajemnice komise informovala členy komise o tom, že MČ Praha-Koloděje, která spadá

do naší správní oblasti a jejichž děti budou nově spádové pro Újezd nad Lesy, bude nově

od školního roku 2024/2025 otevírat první 6. třídu (tzn. 2. stupeň školy). Následně pak

každý rok otevře dalšítřídy až do vytvoření celého 2. stupně.

Ředitel školy zajistí průzkum u rodičů žáků, zda preferují, aby si žáci do školy nosili své

mobilnítelefony nebo by spíše preferovali zákaz mobilních telefonů ve škole.

Na jednání se znovu otevřelo téma bezpečnosti na 2. stupni ZŠ, kdyje velmi snadné pro

kohokoliv cizího do školy vejít, jelikož zde není žádné bezpečnostní opatření, kromě

dveří, které jdou otevřít pouze zevnitř. Žáci 1 návštěvníci školy bez rozmyslu do školy

pustí kohokoliv kdo je za dveřmi. V odpoledních hodinách probíhají hodiny ZUŠ a mnoho

rodičů tak čeká na své děti uvnitř školy. Návrh na zlepšení - umístit křesla a jiné sezení

do prostoru mezi první a druhé skleněné dveře školy (do zádveří). Také připomenout

učitelům v ZUŠ, aby si své žáky vyzvedávali u vstupních dveří do školy a následněje také

vyprovodili. Čímž by se mohlo omezit neregulované vstupování cizích lidí do uzavřeného

prostoru školy. Další doporučení od členů komise směřuje k přednáškám ve škole pro

rodiče, kdy není zajištěno pouštění návštěvníků do budovy školy na přednášku. Nutno

zajistit zaměstnance školy ke vstupním dveřím.

Jednání KW bylo ukončeno v 18:15 hod.

Další termín jednání KW bude 27.5.2024 od 17:00 hod.

   
Zapsala dne 11.3.2024 tajemnice komise Helena Gryčová

„>? f’ "'-'*..,/
» Ivu;

Ověřila dne“. .......... předsedkyně komise Lucie Ponicová
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